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We have opportunities to unite efforts of partners from different corners of the world, to provide the best methods into personal practice with the aim of receiving preliminary self knowledge and experience, based on others` experience and knowledge. Educational sphere is not an exception. I would like to stop on the question: what is necessary to add to the traditional system of education, that it would be up-dated.

According to the Excellence model EFQM the first condition for achieving success is having the leader (a person who can make decisions, who understands the ways of the most effective movement to excellence, who consciously took responsibilities before society for the results of his activities). That’s why it is important to understand that high establishmen prepares specialists-leaders, but not only specialists. Not every pupil (student) may become the leader, but if not to prepare leaders, where they may come from? It’s not enough for all of us (and for a separate person, and the leader, and organization) to lean on in their actions on the proverb. “The long way can pass the one who goes”. It’s necessary to add to this sentence a phrase: “Who knows, where he goes and why exactly he goes there”. Direction is another vector in a new millennium, as our planet came into new, “thinner” vibration regime of Aquarius. Previous orientations are not effective any more. The next are the skills of the leader and his team to develop the strategy and work with it. The right strategy allows going to the pointed aims step by step. 

Further actions will correctly come up from these correct settings.

Now it is necessary to understand that the bases for all our actions in the present millennium are:

· different value system, the main place in which belongs to love to the all living on the Earth in visible and invisible world, and also to the Great Space;

· mission, Vision and Policy, which depend on a new system of values.

The most interesting is knowledge, which allows realizing that a man is a part of the Universe, that a man is an image of the entire Universe, and that with any actions and thoughts a man creates his own life. We are the creators of all what happens with us. Such knowledge is accumulated and synsethized by science ineology. Exactly ineology will be “the wind of changes” for everybody without exception of educational establishments. Exactly with its help it is possible to bring up a man of the third millennium. And such man is able to create information – energetic and ecologically safe technologies and harmonize all life on our favorite planet Earth.

 More information about ineology could be found in my reports on 47-th (2003 year) and 54-th (2010 year) congress EOQ.
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Мы имеем возможность объединять усилия партнеров из разных уголков мира для того, чтобы легче внедрять наилучшие методы в собственную практику с целью своевременного или даже опережающего обретения собственных знаний и опыта, опирающегося  на опыт и знания других. Не является исключением и отрасль образования. Я хочу остановиться на вопросе: что необходимо добавить к традиционной системе образования, чтобы она соответствовала сегодняшнему моменту времени.

С точки зрения Модели совершенства (The Excellence Model  EFQM) самое первое условие для достижения успеха – наличие лидера (человека, который имеет полномочия принимать решения, который понимает пути самого эффективного движения к совершенству, который сознательно принял на себя ответственность перед обществом за результаты своей деятельности ). Поэтому главное – это понимание того, что высшее учебное заведение готовит специалистов-лидеров, а не просто специалистов. Не из всех учеников (студентов) получаться лидеры, но если лидеров не готовить, то где они возьмутся?

Далее. Всем нам (и отельному человеку, и лидеру, и организации) мало опираться в своих действиях на пословицу «Дорогу осилит идущий». Нужно добавить к этому ценному изречению фразу: «Который знает, куда идет и почему именно он туда идет». Направление, вектор в новом тысячелетии другой, так как наша планета вошла в новые, более «тонкие» вибрационные режимы Водолея. Прежние ориентиры уже не эффективны.

Следующее – это умение лидера и его команды разрабатывать Стратегию и внедрять ее. Правильная Стратегия позволяет подниматься к установленням целям ступенька за ступенькой.      

Следующие действия будут правильно вытекать из этих правильних установок.

Теперь надо понять, что основой для всех наших действий в наступившем тысячелетии являються:

· иная система ценностей, главное место в которой принадлежит Любви ко всему сущему  на Земле в видимом и невидимом мире, а также к Великому Космосу;

· Миссия, Видение и Политика, которые опираються на новую систему ценностей.

Самое интересное – это знания, позволяющие осознать, что человек является частичкой Вселенной, что человек является фракталом (подобием) всего во Вселенной, что любыми своими действиями и мыслями человек сам творит свою жизнь. Мы сами творцы всего того, что с нами происходит. Такие знания аккумулирует и синтезирует наука инэология. Именно инэология будет «ветром перемен» для всех без исключения учебных заведений. Именно с ее помощью можно воспитать человека третього тысячелетия. А такой человек способен создать информационно-энергетически и экологически безопасные технологи и гармонизировать всю жизнь на нашей любимой планете Земля!

Немного больше об инэологии  в моих докладах на 47-м (2003 год) и 54-м (2010 год) Конгрессах EOQ.

